
Nedelja, 11. avgust, 2019 

                                        S Stanko na Krvavec 

Člani našega društva, ki smo se v nedeljo udeležili pohoda na Krvavec, smo se tako izognili 
hudi vročini v naših krajih in preživeli lep dan v oazi gorske svežine, čudovite narave in 
zmernih temperatur. 

Na »prelepo Gorenjsko« nas je povabila naša članica, Ljubljančanka Stanka Tomšič. Z njo 
smo že spoznali lepe kraje po Gorenjskem in v okolici Ljubljane in jih seveda tudi še bomo. 

Visokogorsko smučišče Krvavec se z lepo naravo in prijetnim planšarskim okoljem v 
toplejših mesecih prelevi v pravi raj za pohodnike in kolesarje. 

Stanka se nam je pridružila v Ljubljani in odpeljali smo se mimo Cerkelj precej visoko proti 
Krvavcu. Izstopili smo na Planini Jezerca z nadmorsko višino 1423 metrov. Kljub sončni 
vremenski napovedi smo pohod začeli v oblačnem in nekoliko hladnem vremenu. Po 
kratkem vzponu med planšarijami smo prišli do Križne planine. Nekoliko smo postali pri 
planšariji Pr Florjan, nato pa po ponovnem vzponu nadaljevali pot po kolovozu do Doma 
na Krvavcu. Nizka oblačnost nam je zapirala pogled v dolino, toda zavedali smo se, da bi 
bili vzponi v sončnem vremenu za nas precej težji. Tako pa je bila hoja med prostranimi 
pašniki prijetna in zanimiva. Postali smo pri Plečnikovi kapelici Marije Snežne na višini 
1684 metrov. Pihalo je in smo se kar stisnili v njeno zavetje. 

   

     



     

     

     

     



     

     

     

     



     

     

    

             



    

    

    

                        



     

     

     

     



     

     

     

                 



   

     

     

     



Mimo RTV oddajnika smo nadaljevali pot proti vrhu Krvavca, imenovanem Veliki Žvoh. Že 
sam pogled na strmino pred vrhom je bil kar malce zaskrbljujoč, toda počasi in z veliko 
mero naše pohodniške vztrajnosti in volje, smo vsi člani prišli na vrh k jezeru. Eni prej, eni 
malo kasneje, toda zadovoljni, da smo vsi zmogli in pripeli na 1851 metrov višine. 

     

     

   

       



     

     

 

   

    



 Roman in Bruno, ki sta kot ponavadi neutrudno »dežurala«, sta nas ob jezeru fotografirala. Res 
smo jima dolžni zahvalo, saj se na vsakem pohodu potrudita, da naše lepe pohodniške trenutke 
ohranjamo v zanimivih posnetkih. Pohvalna je tudi naša lepo urejena spletna stran , ki je ogledalo 
društva. 

 

 



 

 

    

      

       



Nekoliko smo se odpočili in se počasi spustili v dolino. Pot nas je vodila med pašniki in ves 
čas smo morali paziti, da ne poškodujemo »planinskih okraskov«, enih prav mehkih, drugih 
že bolj utrjenih. Ob poteh smo srečali prebivalke zelenih pašnikov (kravice s telički), ki so se 
pasle v turističnem okolju in se niso pustile motiti pri svojem opravilu. 

 

     

   

 

    

 



   

Oblačnost se je dvignila in pri gostišču Kekec smo si privoščili oddih in okrepčilo, nekateri 
pa tudi sončenje. 

     

   

   



   

   

   

 

Pred nami je bil še del poti do avtobusa, kjer nas je pričakala hladna pijača in lubenica. 

     



   

     

     

     



   

 

   

 

 

     



Na predlog naše Stanke smo si tudi zaploskali, ker smo pogumno vsi zmogli vzpon na Veliki 
Žvoh. 

     

     

   

Tudi to nedeljo smo preživeli v prijetnem in čudovitem naravnem okolju in v toplem in 
prijateljskem vzdušju našega društva. 

Drug drugemu si vedno po naše radi rečemo:«Kadar smo skupaj, je zmeraj lepo!!!« 

Naj tako tudi ostane! 

Stanka, hvala, ker se potrudiš za nas! 

Sonja, 12. avgust 2019 


